
هواداران استقلال 

شیوا  نوروزی
همچنان منتظرند   گزارش

ثمللره تلللاش 
ملدیران باشگاه برای انتخاب سرمربی جدید 
را ببیننلد. منتها آش آنقدر شلور شلده که 
 رسلانه های عربلی نیلز وارد گلود شلده اند 
و بلرای آبی ها سلرمربی انتخلاب می کنند. 
وعده های مدیرعامل باشگاه در خصوص معرفی 
جانش��ین ریکاردو س��اپینتو تمامی ندارد و در 
تازه ترین اقدام حج��ت کریمی از هواداران برای 
انتخاب سرمربی اصلح وقت خواسته است. حال 
آنکه کماکان گزینه های جدیدی مطرح و حرف 

از مذاکرات جدید زده می شود. 
         

هم��ه منتظر بودند ط��ی یکی، دو روز گذش��ته 
س��رمربی جدید معرفی ش��ود، اما این اتفاق رخ  
نداد و حتی نزدیک ترین گزین��ه به نیمکت نیز 
انتخاب نشد. بعد از آن ش��ویی که آقایان بر سر 
مذاکره با خوان رومن لوپس اجرا کردند، قرار بود 
جواد نکونام هدایت استقلال را برعهده بگیرد، اما 
در لحظه آخر گویا مجوز ه��ای لازم برای حضور 
نکونام صادر نشد. سال گذشته نیز باشگاه برای 
به خدمت گرفتن نکونام تلاش کرد، اما از آنجا که 
او با فولاد قرارداد داشت این همکاری میسر نشد. 
از طرفی او که اصلی ترین گزینه داخلی استقلال 
محسوب  می شد در اقدامی عجیب عکس پروفایل 
صفحه  اش را تغییر داد و استیکر قلب آبی رنگ و 

یک تاج منتشر کرد. در نهایت هم دیروز خبر آمد 
همین کاپیتان سابق و عاش��ق استقلال، گزینه 

هدایت مس  رفسنجان است!
این نهایت کاری است که آقایان در حق یکی از 
دو تیم محبوب پایتخت انجام داده اند در مدت 
زمانی  که  می شد سرمربی جدید را انتخاب کنند، 
مدیران باش��گاه به ش��دت روی گزینه خارجی 
تأکید کردند، تا جایی که این سؤال مطرح شد 
تیم بدهکاری مثل اس��تقلال چطور قرار است 
دوباره با یک مربی خارجی قرارداد ببندد، آن هم 
در ش��رایطی که عقد قرارداد ارزی با خارجی ها 
ممنوع شده است! در هر صورت لوپس در اقدامی 
عجیب به تهران آمد و بعد از انجام یک نشست 
خب��ری غیرمتع��ارف و غیرحرف��ه ای، طرفین 
متوجه شدند که مذاکرات شان فایده ای ندارد و 

به بن بست رسیدند. 
بلافاصله حرف از نکونام زده شد، گزینه ای که گفته  
می شد دستیارانش را هم مشخص کرده و لیست 
بازیکنان جدید را داده اس��ت. طبق گفته امیری، 
 قائم مقام باشگاه شنبه ش��ب باید سرمربی جدید 
معرفی  می شد، ولی مهیا نش��دن شرایط بهانه ای 
ش��د برای آنکه بلاتکلیفی آبی ها ادامه پیدا کند. 
این عادت بد تیم ه��ای ایرانی و به وی��ژه تیم های 
پرطرفدار اس��ت که برای انتخ��اب کادرفنی خود 
روزه��ا و هفته های زیادی را معط��ل می کنند، به 
حواش��ی دامن می زنند، پای گزینه های مختلف 
را وسط می کش��ند و در نهایت هم به بهانه احترام 

به هوادار کاری را که خودشان از قبل برنامه ریزی 
کرده  بودند، انجام می دهند. 

آقایانی که بعد از رفت��ن لوپس از ایران با قاطعیت 
از انتخ��اب مربی وطن��ی حرف می زدن��د دوباره 
فیل شان یاد هندوستان کرده و با خارجی ها وارد 
مذاکره شده اند. به نظر می رسد اگر داستان عدم 
صدور مجوز برای نکونام صحت داشته باشد، خوب 
بهانه ای دست مدیران آبی افتاده تا این بار هر طور 
ش��ده یک خارجی دیگر را جایگزین ساپینتوی 
پرحاشیه کنند. خودشان که حرفی نمی زنند و ما 
مجبوریم منتظر بمانیم و ببینیم رسانه های خارجی 
چ��ه می گویند! روزنام��ه الریاضیه عربس��تان در 
گزارشی اعلام کرد باشگاه استقلال با آلن هوروات 
اهل کرواسی به توافق رسیده است. به نوشته این 
روزنامه، سرمربی پیشین تیم های النصر و الباطن به 
زودی معارفه خواهد شد. همچنین سایت مصری 
قاهره 24 نیز ای��ن موضوع را تأیید کرده اس��ت: 
»باشگاه اس��تقلال ایران به دنبال عقد قراردادی 
یک ساله با سرمربی پیشین النصر است. یک منبع 
نزدیک به هوروات این خبر را تأیید کرده و مذاکرات 
جدی میان طرفین صورت گرفته است. هوروات که 
پیشنهادهای زیادی از باشگاه های عربستانی دارد، 
تمایل دارد تجرب��ه ای جدید به دس��ت بیاورد و 

می خواهد سرمربی استقلال شود.«  
ه��وروات تنها گزینه نیس��ت و طبق ش��نیده ها 
اس��تقلال برای به خدمت گرفتن یک اسپانیایی 
معروف نیز وارد عمل شده است. کیکه سانچس 

فلورس، سرمربی ختافه سابقه حضور در والنسیا، 
بنفی��کا، اتلتیکومادری��د، واتفورد، اس��پانیول، 
شانگهای شنهوا، الاهلی و العین را در کارنامه دارد. 
فلورس همچنین با اتلتیکو قهرمانی در لیگ اروپا و 
سوپرکاپ اروپا را تجربه کرده است. موفقیت هایش 
در فوتبال آس��یا نیز به قهرمانی در لیگ امارات و 

پرزیدنت کاپ امارات ختم می شود. 
باش��گاه های فوتبال در ایران تنها ادعای حرفه ای 
بودن را دارند، درحالی که نوع مدیریت شان خود 
گویای واقعیت آماتور بودن ش��ان است. کریمی، 
مدیرعامل باش��گاه در ش��رایطی از طریق صفحه 
شخصی اش از هواداران مهلت خواسته که تا پیش 
از این با اطمینان از معرفی گزینه  نهایی صحبت 
می کرد. اگر اس��تقلال واقعاً به گزینه نهایی خود 
رسیده بود چطور مدیرانش به فکر گرفتن مجوز و 
هماهنگی های لازم نبودند؟ آنها چطور به هواداران 
وعده پوچ می دهن��د، درحالی که در رس��انه ها و 
ش��بکه های اجتماعی بارها در مورد مهیا نبودن 
شرایط برای همکاری نکونام با استقلال بحث شده 
بود. جدا از آن چرا باید اف��رادی در بین گزینه ها 
باشند و با آنها مذاکره شود که اصلًا صلاحیت لازم 

برای نشستن روی نیمکت استقلال را ندارند؟ 
همه می دانستند لوپس مدت ها بیکار بوده و چه 
کارنامه ضعیفی داشته، ولی مدیران آبی با هزینه 
فراوان او را به تهران آوردند تا مثلًا رودررو مذاکره 
کنند. حالا هم دوباره برای به خدمت گرفتن مربی 

خارجی دست به کار شده اند.

علیرضا سهرابیان از مسئولانی که کمکی به موفقیت قایقرانان نمی کنند 
خواس��ت با مدال آوران این رش��ته عکس یادگاری نگیرند. فدراسیون 

قایقرانی در ش��رایطی برای اع��زام تیم های مختلف خود ب��ه اردوها و 
تورنمنت های برون مرزی تلاش می کند که بودجه اندک مشکلات 

زیادی برایش��ان ایجاد کرده اس��ت. رئیس این فدراس��یون در 
گفت وگو با ایرنا از کمبود بودجه و عدم رس��یدگی به قایقرانی 
گلایه کرد: »ش��ش ماه بسیار س��ختی را از نظر مسابقات برای 
رش��ته های مختلف قایقرانی در پیش داریم. امیدوارم بتوانیم 

بهترین اتفاق را در این رقابت ها رقم بزنی��م. از فروردین تاکنون 
تمام بودجه ما به دلیل اعزام به مسابقات و برگزاری اردوهای 

مستمر استفاده ش��ده اس��ت. برای موفقیت پاروزنان 
حتی از کمیته ملی  المپی��ک و وزارت ورزش کمک 
گرفتیم. همچنی��ن خیرین نیز در این راس��تا با ما 
قدم برمی دارند و تا به ام��روز به خوبی همه چیز را 
جلو برده ایم. کمک به قایقرانان برای مدال آوری 
در مس��ابقات مختلف یک موضوع ملی اس��ت و 
همه به آن افتخار می کنند، اما آنهایی که در این 
زمینه کمک نمی کنند حق شادی ندارند و نباید 
با مدال آوران ما حتی عکس یادگاری برای حضور 
در انتخابات در ادوار مختلف بگیرند تا بعداً به  درد 
آنها بخورد. امیدوارم همه ملی فکر کنند و قلب شان 

برای موفقیت دختران و پسران ایران بتپد.«

والیبالیست ها در چارچوب ورزشی قدم بردارند

کمک برای مدال آوری موضوعی ملی است

دبیرکل فدراسیون والیبال واکنش جواد معنوی نژاد به خط خوردن از        خبر
ترکیب تیم مل��ی را غیرحرفه ای خواند. میلاد تق��وی در گفت وگو با 
تسنیم در این خصوص گفت: »جواد معنوی نژاد سال ها برای تیم ملی زحمت کشیده است، ولی اینگونه 
واکنش ها را نمی پسندیم و از آن دفاع نمی کنیم. بازیکنان باید در چارچوب ورزشی قدم بردارند و اگر 
از این حدود خارج شود، مجاری قانونی برای فدراسیون وجود دارد. فدراسیون انتظار داشت با توجه به 
تجربه ای که جواد معنوی نژاد پس از سال ها حضور در تیم ملی دارد، شرایط را درک کند. با این حال 
حتماً علت این اظهارنظر را جویا خواهیم ش��د و نباید از پیش قضاوت کنی��م. من مطمئنم که جواد 
همچنان به تیم ملی فکر می کند. ملی پوشان ما همگی حرفه ای هستند و باید حرفه ای با مسائل برخورد 

کنند. امیدوارم آنها در برخورد با مسائل مختلف در شأن تیم ملی واکنش نشان دهند.«

اما و اگرهای حضور مربی خارجی در کشتی

حواشی انتخاب مربی روس در کادر فنی تیم ملی 
کش��تی آزاد همچنان ادامه دارد. فدراس��یون 
کشتی در فاصله سه ماه مانده تا مسابقات جهانی 
2023 بلگ��راد در اقدامی بحث برانگیز ماگومد 
عیس��ی حاجی اف را به عنوان مربی تیم ملی و 

دستیار پژمان درستکار انتخاب کرد. 
در این بی��ن موافقان تصمیم علیرض��ا دبیر و 
درستکار اس��تفاده از دانش مربیان خارجی و 
تبادل اطلاعات را مطرح کرده اند، اما مخالفان 
که تعدادشان بسیار بیش��تر از موافقان است، 

حضور حاجی اف را مایه تأسف و زیر سؤال رفتن 
اعتبار کشتی ایران دانسته اند. پس از انتقاد تند 
ابراهیم جوادی، پیشکسوت کشتی آزاد و تأکید 
او بر اینکه »باید به حال کش��تی گریس��ت«، 
محمد طلایی نیز به صف منتقدان پیوس��ت. 
قهرمان سابق کشتی جهان در گفت وگو با میزان 
از مسائل پشت پرده صحبت کرد: »نمی دانم چه 
مسائلی پش��ت پرده قرار دارد. آیا دوستان که 
مدعی قانونمداری هستند، عدالت و قانون در 
این زمینه رعایت شده است؟ حاجی اف زمانی 
که کشتی می گرفت، کشتی گیر صاحب سبکی 
بود، اما طبق گفته خود دوستان هر کشتی گیر 
بزرگی قرار نیست مربی خوبی شود. ضمن اینکه 
حاج��ی اف در اوج دوران قهرمانی اش مغلوب 
مهدی حاجی زاده شد، پس قطعاً فنی تر از او هم 
در ایران داریم. مش��خص نیست چطور فردی 
که نه تنها در هیچ کدام از رده های سنی کشتی 
روسیه مربیگری نکرده، حتی در داغستان هم 

نشانی از او در میان مربیان نمی بینیم به یک باره 
به تیم ملی ایران رسیده است. امیدوارم کشتی 
ما در آینده از این تصمیم متضرر نشود و از این 

انتخاب پشیمان نشویم.« 
سیدمراد محمدی، مربی سابق تیم ملی نیز در 
گفت وگو با فارس تأکید کرد احتمالاً سرمربی با 
مربی خارجی راحت تر کار می کند: »این موضوع 
را باید در دو بخش بررسی کنیم؛ یکی اینکه در 
دنیای حرفه ای سرمربی حق دارد هر مربی را 
که دوس��ت دارد انتخاب کند. موضوع دوم هم 
این اس��ت که زمانی می توانیم مربی خارجی 
برای تیم ملی بیاوریم که از لحاظ سرمایه های 
داخلی به بن بست خورده باشیم. به نظرم مربی 
بدنساز خارجی می آوردیم کمک بیشتری به 
ما می کرد، چراکه در رده بزرگسالان نمی شود 
تغییراتی را ایجاد کرد. شاید درستکار نمی تواند 
با مربیان ایرانی کار کند و کار کردن با حاجی اف 

برایش راحت تر است.«

تعداد منتقدان 

ش 
حاجی اف از موافقان

بیشتر است

اشرف  رامین
      بازتاب

      چهره
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ملدال طللای عللی پاکداملن، کاپیتان تیلم ملی 
شمشلیربازی ایران در مسابقات سلابر آسیا از آن 
دست مدال هایی است که شیرینی آن تا مدت ها در 
کام علاقه مندان به ورزش باقی می ماند. پاکدامن با 
کسب این مدال به سلطه 22 سلاله کره ای ها پایان 
داد و حالا بعد از قهرمانی چه چیلزی بهتر از اینکه 
شاکر خدا باشی و قدردان زحمات خانواده، مربیان 
و حتی مردمی که ته دل شلان برای موفقیت تو دعا 
می کنند. قهرمان شمشلیربازی ایران بعد از کسب 
این مدال ارزشلمند گفت: »امروز توانسلتم بعد از 
22 سال مدال طلای سابر آسلیا را برای کشورم به 
ارمغان بیلاورم و خدا را به خاطلر نمایش خوبی که 
داشتم، شاکرم. بعد از پیروزی در مراحل مقدماتی با 
درایت سرمربی توانستم حریف قدر کره ای را هم در 
فینال شکست دهم و به مدال طلا برسم. از همسرم 
و خانواده خوبم که همیشه از من حمایت کرده اند و 
از هم تیمی های عزیزم و مردم ایران که همواره دعای 

خیرشان بدرقه راه ما بوده، تشکر می کنم.«

طلای فراموش نشدنی پاکدامن

فريدون  حسن

شمیم رضوان

دنیا  حیدری

در حاشیه تجلیل از مدال آوران ورزش تهران

 توجه، حمایت و امکانات 
خواسته اصلی قهرمانان

تجلیل از مدال آوران استان تهران در مسابقات جهانی فرصت خوبی تا 
قهرمانان بار دیگر مشکلات خود را برای مسئولان برشمارند.

عصر ش��نبه اس��تانداری تهران میزب��ان مدال آورانی بود که امس��ال در 
رقابت های جهانی موفق به کس��ب طلا، نقره و برنز ش��ده بودند. ناهید 
کیانی)تکواندو(، جواد فروغی)تیراندازی(، سمیر اقبالی)دوومیدانی(، سمیرا 
خاکباز)جودو(، سام واژیر)ش��یرجه(، محمدصالح پالیزبان)تیروکمان(، 
سجاد گنج زاده)کاراته(، عبدالملکی)گلبال(، مهدی زراعتیان)نابینایان(، 
متین رضایی)تکواندو( و ندا شهسواری)تنیس روی میز( مدال آوران تهرانی 
بودند که در نخستین روز هفته در مراسمی با حضور استاندار و مدیرکل 

ورزش استان تهران از آنها تجلیل به عمل آمد.
استاندار تهران در حاشیه این مراسم با اشاره به اهمیت ورزش تأکید 
کرد تقریباً نیمی از م��ردم ورزش نمی کنند و باید آنه��ا را برای روی 
آوردن به ورزش تشویق کرد: »4۸ درصد مردم و نیمی از مردم تهران 
فعالیت ورزشی ندارند که بنا داریم ساختار ورزش همگانی را ترغیب 
کنیم تا اقشار مختلف جامعه به ورزش روی بیاورند.« مدیرکل ورزش 
استان تهران نیز مدعی شد قصد داریم با عدالت محوری ورزش همگانی 

را در تهران توسعه دهیم.
اما مهم ترین مسئله در حاشیه و خلال برگزاری این مراسم، صحبت های 
مدال آوران از مشکلات بود. جواد فروغی، قهرمان المپیک توکیو با اشاره 
به اهمیت توجه به ورزشکاران تأکید کرد که مهیا بودن شرایط باعث 
تش��ویق مردم برای روی آوردن به ورزش می ش��ود: »اینگونه مراسم 
انگیزه های زیادی در ورزش��کاران ایجاد می کند. اینکه ورزش��کاران 
بدانند تلاش و موفقیت های آنها دیده می شود بسیار تأثیرگذار است، اما 
مسئله مهم تر مهیا کردن امکانات و شرایط برای موفقیت ورزشکاران 
است. باید بسترسازی مناس��بی فراهم و موانع قانونی برداشته شود تا 
ورزشکار بتواند از امکانات به درستی استفاده کند. اگر اماکن ورزشی 
به ورزشکاران سپرده شود به صورت حرفه ای می توانند مدیریت کنند، 
به خصوص اگر چهره هم باش��ند در جذب س��ایر ورزشکاران عملکرد 

موفقی خواهند داشت.« 
ملی پوش تیراندازی ایران اما هیچ قولی برای رفتن روی سکو در بازی های 
آس��یایی نداد. حال آنکه با توجه به طلایی که در المپیک توکیو کسب 
کرده بی ش��ک یکی از ش��انس های مدال آوری ایران در هانگژو خواهد 
بود: »نه فقط من که هیچ کس در تیراندازی نمی تواند قول مدال بدهد. 
امیدوارم با تیمی قوی و بانشاط در بازی های آسیایی حضور پیدا کنیم 
و شایس��تگی ایران را دوباره به اثبات برسانیم، اما با توجه به مشکلات و 
مسائلی که همه بدان واقف هس��تند و همچنین آمادگی و شرایط سایر 
حریفان که به مراتب از ما بهتر اس��ت، کارما سخت است. هرچند که با 
وجود تمام مشکلات تمام تلاش خود را می کنیم که باعث افتخارآفرینی 

برای کشور عزیزمان شویم.«
ناهید کیانی یکی از 10 ورزش��کاری بود که از او بابت مدال آوری در 
مسابقات جهانی تجلیل شد. بانوی ملی پوش تکواندوی ایران در حالی 
موفق به کسب خوش رنگ ترین مدال مس��ابقات جهانی باکو شد که 
عملکرد کاروان ایران بس��یار ضعیف و پرانتقاد بود. کیانی اما در بین 
تمام ناکامی ها موفق به کسب گردن آویز طلا شد و بر سکوی نخست 
ایستاد. موفقیتی که به زعم خودش نتیجه تلاش و تمرین شبانه روزی 
بود: »حدود دو سال اس��ت که در تکواندو شبانه روز تمرین می کنم و 
بعد از کسب مدال طلای قهرمانی آسیا و اینکه فنی ترین بازیکن آسیا 
شناخته شدم، تمرکزم را معطوف مس��ابقات جهانی کردم تا با کسب 
مدال طلا خود را به کادر فنی ثابت کنم. رفتن روی سکوی مسابقات 
جهانی را بارها برای خود تصویر سازی کرده بودم و امید زیادی برای 
کسب طلا در این رقابت ها داش��تم، چراکه می دانستم تنها از طریق 
مسابقات جهانی می توانم به المپیک راه پیدا کنم.« ایستادن بر سکوی 
نخست مسابقات جهانی انتظارات را از ناهید کیانی، بانوی تکواندوکار 
ایران افزایش داده، اما او نیز تأکید دارد این انتظار متقابل است: »انتظار 
حمایت بیشتری از مسئولان دارم، زیرا معتقدم به ورزشکاران آنطور 
که حق شان است رسیدگی نمی ش��ود. من ناهید کیانی تا زمانی که 
ورزشکار هستم حمایت می شوم، اما اگر آسیب ببینم دیگر درآمدی 
نخواهم داش��ت. کار ما سخت اس��ت و ش��بانه روز دور از خانواده در 
اردوهای آمادگی هستیم، باید تحت حمایت بیشتری قرار بگیریم که 

از نظر روحی و روانی لطمه ای به ما وارد نشود.«

اسطوره فرانسوی باز هم به رئال می آید

پرس به دنبال زیدان 
زین الدین زی��دان بع��د از دو دوره حضور در رئال مادرید با پیش��نهاد 
فلورنتینو پرس برای بازگشت به این تیم روبه رو شده است. آ .اس گزارش 
داده فلورنتینو پرس به دنبال بازگشت زیدان به این تیم است. به نظر 
می رسد که بعد از دو سال زیدان بار دیگر به رئال مادرید بازگردد، حداقل 

این چیزی است که رئیس باشگاه دوست دارد.
در ماه های اخیر گمانه زنی های زیادی در م��ورد آینده کارلو آنجلوتی 
وجود داشته و فدراسیون فوتبال برزیل می خواهد هدایت تیم ملی این 
کشور را به او بسپارد. با این حال کارلتو فعلًا گفته که قصد رفتن از رئال 
را ندارد. البته عدم نتیجه گیری مناسب و کسب جام در فصل گذشته 
انتقادهایی را متوجه آنجلوتی کرده که همین مسائل احتمال جدایی 
او از رئال را بیشتر می کند. پس می توان انتظار داشت که سران رئال از 
همین حالا فکر جایگزین برای کارلتو باشند و چه کسی بهتر از زیدان 

برای نشستن روی نیمکت این تیم.
زیدان در طول دو فصلی که سرمربی رئال بود موفقیت های فوق العاده ای 
به دست آورد که فتح سه بار لیگ قهرمانان اروپا فقط یکی از آنهاست. او 
از جایگاه فوق العاده خوبی نزد هواداران رئال برخوردار است و می تواند 

این تیم و باشگاه را از بن بست کنونی خارج کند. 
شنیده ها حاکی از آن است که پرس حتی امیدوار است بتواند زیدان  را 
متقاعد کند که در نقش مشاور به باشگاه بازگردد. در این صورت حتی 
زمانی که زیدان در باشگاه نیست، یک چهره کلیدی در متقاعد کردن 
برخی بازیکنان به رئال خواهد داش��ت. ش��اید کیلی��ان امباپه بتواند 
دستاورد بزرگ زیدان در نقش بعدی خود در رئال مادرید باشد. زیدان 
بعد از جدایی از رئال مادرید هدایت هیچ تیمی را برعهده نگرفته است. 
این در حالی است که او پیشنهادهای خوبی از تیم های بزرگ از جمله 

منچستریونایتد، پاری سن ژرمن و یوونتوس داشته است.

کشتی راه اعتراض را اشتباه می رود
به نظر می رسد چالش بین فدراسیون کشتی و دو نهاد تصمیم گیر ورزش 
قرار نیست تمام شود. فدراسیون کشتی با ریاست علیرضا دبیر طی چند 
سال گذشته همواره در کشمکش با مسئولان بالادست خود بوده و هست، 

یک روز با وزارت ورزش و روزی دیگر با کمیته ملی المپیک.
هنوز درگیری بد رئیس فدراسیون کش��تی با محمد پولادگر، معاون 
توس��عه ورزش قهرمانی وزارت ورزش از ذهن ها پاک نش��ده و هنوز 
هم فدراسیون کشتی درگیر تبعات آن اس��ت که علیرضا دبیر این بار 
و در مجمع سالانه کشتی به کمیته ملی المپیک و دبیرکل آن تاخته 
است. دلیل هم همان دلیل همیشگی، یعنی پول و بودجه است. دبیر 
می گوید کمیته ملی المپیک و شخص مناف هاشمی، دبیرکل کمیته 
حرف های او را متوجه نمی شوند و نمی دانند که هزینه های ما بالاست 

و با بقیه رشته ها تفاوت داریم.
چالش ها باز هم بالا گرفت��ه و حالا دبیر از اعزام تیم های دوم و س��وم 
کش��تی ایران به بازی های آس��یایی خبر می دهد، آن هم در حالی که 
تمام هم و غم مسئولان ورزش کش��ور از وزارت گرفته تا کمیته ملی 
المپیک اعزام کیفی ورزش��کاران به بازی های آسیایی است. بنابراین 
چالش پیش آمده در نوع خود کاملًا متفاوت با چالش های قبلی است. 
کاروان ایران در بازی های آسیایی مثل همیشه نگاهی ویژه و خاص به 
مدال آوری کشتی خواهد داش��ت و اگر بنا باشد که کشتی با سیاست 
در نظر گرفته شده از سوی دبیر با تیم های دوم و سوم خود در آوردگاه 
ورزش آسیا حاضر شود، آن وقت باید منتظر یک سقوط وحشتناک در 

جدول رده بندی و مدالی بازی های آسیایی هانگژو باشیم.
علیرضا دبیر در طول مدت چهار ساله ریاستش بر فدراسیون کشتی 
کارهای زیادی انجام و نشان داده که درد کشتی را خوب می فهمد. او 
با انجام کارهای زیربنایی و رسیدگی بیشتر و بهتر به کشتی گیران راه 
پیشرفت و گسترش کشتی را در پیش گرفته، اما در عین حال جدال ها 
و جنگ های لفظی اش با مسئولان ورزش کشور و بعضاً برخی حرکات 
او در قالب ریاست فدراسیون کشتی می تواند ضربات جبران ناپذیری 
را به ورزش اول کشور وارد کند. اینکه کشتی باید حقش را بگیرد و به 
عنوان امید اول مدال آوری ایران مورد توجه خاص مس��ئولان ورزش 
قرار گیرد، حقیقتی است انکار ناپذیر، اما چگونگی رسیدن به این مهم 
هم از اهمیت خاصی برخوردار است که ظاهراً چندان مورد توجه رئیس 

فدراسیون کشتی نیست.
از سوی دیگر وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک به عنوان دو مرجع اصلی 
تصمیم گیری و برنامه ریزی ورزش باید توجه داشته باشند که به هر حال 
هر رشته ورزشی با ظرفیت و توانایی های خود شرایط خاص خود را دارد و 
اینگونه نیست که بتوان تمام رشته ها را مساوی و برابر هم فرض کرد. البته 
ذکر این نکته هم لازم است که آقایان مسئول در تمام این سال ها اینقدر 
فوتبال زده بوده و هستند که حتی به کشتی هم نگاه نکرده اند و آنچه دبیر 
عنوان می کند بخشی از این واقعیت تلخ است، اما تلخی آن زمانی بیشتر 
حس می شود که کشتی با بقیه رشته هایی که حتی حق خودشان را هم 
نمی گیرند مقایسه می شود و به جای اینکه به دنبال احقاق حقش از جای 

دیگر باشد خود را با پایین تر از خودش مقایسه می کند.

حسن رنگرز، س��رمربی تیم ملی کش��تی فرنگی امید کیفیت پایین 
مسابقات آسیایی و عدم الزام از سوی اتحادیه جهانی کشتی را دلیل 
غیبت ایران در مس��ابقات آسیایی زیر 23 س��ال دانست و گفت: »به 
جای این رقابت ها با تیم امید در مسابقات رنکینگ مجارستان حاضر 
می شویم. هیچ الزامی به لحاظ قانونی برخلاف سایر رده های سنی برای 
حضور تیم امید در مس��ابقات قاره ای از سوی اتحادیه جهانی کشتی 
وجود ندارد. از سوی دیگر با توجه به سطح کیفی پایین این مسابقات، 
اولویت فدراسیون و کادر فنی تیم ملی، حضور در رقابت هایی با کیفیت 

بالای فنی است تا به کشتی ایران کمک کند.«

ایران غایب بزرگ کشتی امیدهای آسیا

رقابت های تنی��س دیویس کاپ از س��وم مردادماه ب��ه میزبانی 
س��ریلانکا برگزار می ش��ود و تیم ملی کش��ورمان ه��م در این 
رقابت ها به مص��اف حریفان خود خواهد رفت. برهمین اس��اس 
محمدرضا توکلی، شش ورزشکار را به اردوی تیم ملی فراخوانده 
اس��ت. حمیدرضا نداف، امیرحسین بادی، حس��ام یزدی، علی 
یزدانی، سامیار الیاسی و سینا مقیمی نفرات دعوت شده به اردو 
هستند که از میان آنها یک نفر خط خواهد خورد و تیم ملی با پنج 

تنیسور راهی رقابت های دیویس کاپ می شود.

رقابت 6 تنیسور برای دیویس کاپ

قاب

انتظار پوچ آبی ها!


